
Referat fra generalforsamling i grundejerforeningen 
“Gråstenvænge” - Onsdag d. 17. april 2024 kl. 19.30 på 
Kirkehavegaard 
 

1) Valg af dirigent 
a) Formanden Henning Lund bød velkommen og foreslog Steen Hagstrøm som dirigent. 

Steen Hagstrøm blev valgt og kunne bekræfte, at generalforsamlingen var rettidigt 
indkaldt. 
 

2) Årets beretning fra bestyrelsen  
a) Formand Henning Lund fremlagde beretningen for generalforsamlingen. Den kan læses 

her: graastensvaenge.dk/Generalforsamling/ 
Der blev blandt andet nævnte arbejdet med byggesager, indsamling af juletræer, 
varmepumper og fjernvarme. 
 

b) Der var ingen bemærkninger eller spørgsmål til formandens beretning 
 
 

3) Gennemgang af revideret regnskab til godkendelse 
a) Kassér Tomas Hoff gennemgik revideret regnskab til godkendelse 

 
b) Foreslået fastholdelse af kontingent, 

 
c) Der var ingen bemærkninger, og regnskabet blev godkendt. Regnskabet kan ses her: 

graastensvaenge.dk/Generalforsamling/  
 

 
 
4) Indkomne forslag 

a) Trafikdæmpning på Kirsebæralle - beboerhenvendelse vedr. stigende trafikvolumen og -
hastighed på Kirsebæralle. 
 
i) Bestyrelsen vil på foreningens vegne henvender sig til kommunen med anmodning 

om at inkludere Kirsebæralle i forsøgsordningen med chikaner og 40 km/t zone 
 

ii) Generel snak om hastigheder i foreningens område, især Rønnealle er særligt udsat 
for mange hurtige biler. Efter opfordring af generalforsamlingen vil bestyrelsen 
anmode om periodisk fartkontrol på Rønnealle.  

 
 
5) Vedtagelse af foreningens budget for kommende år 

a) Budgettet blev godkendt og vedtaget. Budgettet kan ses her: 
graastensvaenge.dk/Generalforsamling/ 
 

6) Valg af medlemmer til bestyrelsen for 2 år – i henhold til vedtægterne 



 

a) Nicolas Henriksson - ønsker at genopstille og blev valgt 
b) Tomas Hoff - ønsker at genopstille og blev valgt 
c) Robert P Jensen - ønsker at genopstille og blev valgt 

 
 
7) Valg af 2 stedfortrædere til bestyrelsen for 1 år - i henhold til vedtægterne 

a) Anderes Rømert - ønskede at genopstille og blev valgt 
b) Henrik Winther - ønskede at genopstille og blev valgt 
 
 

8) Valg af revisor for 2 år og 1 stedfortræder for 1 år - i henhold til vedtægterne 
a) Dan Værn - ønsker at genopstille som revisor og blev valgt 
b) Ulrik Glud - ønsker at genopstille som stedfortræder og blev valgt 

 
 
9) Andre spørgsmål 

a) Spørgsmål fra beboer vedr. proces i forbindelse med evt. flytning af indkørsel. 
Bestyrelsen henviste til at ansøge kommunen. Bestyrelsens primære formål er at 
mediere og vejlede i forbindelse med byggeri i relation til servitutten. 

b) Parkering på Kastaniealle er ofte meget tæt og der er tvivl om hvorvidt trafik og især 
udrykningskøretøjer kan komme igennem. Bestyrelsen opfordrer til at beboerne bruger 
omtanke når de eller deres gæster parkerer på vejen. 

c) Bestyrelsen blev forslået at overveje parkeringsregler i foreningens område. Bestyrelsen 
undersøger dette nærmere. 
 
 

Husk at du kan se regnskaber og anden information på hjemmesiden www.graastensvaenge.dk 
 

 

 

 

 

Nicolas Henriksson 
Referent 


